
 

Spørsmål og innspill fra folkemøtet om ny barneskole på Finnsnes 21.03.22 

 

1. Vil det kunne tilrettelegges for klatrevegg, når kommunen nå må kutte kostnader i forhold til 

bevilgningen fra Kommunestyret?  

2. Viktig å tenke på kultur, ha en scene, skikkelig forhold for å ha arrangementer, kunne leie ut 

– enten det er kommunestyremøte eller konsert. 

3. Hvilken idrett og type kultur blir ivaretatt? 

4. Kunstis og tak. Er det mulig å få til på vinter og brukes til annet på sommeren?  

5. Skal det planlegges for i idrett, så finnes det løsninger som fungerer i andre idrettshaller.  

Eks. sandvolleyballbane. Alle innen kultur og idrett kan komme med innspill, på hva som 

fungerer/ikke fungerer i dag andre steder. 

6. Byggekostnader. 430 millioner for 600 kvm2 inkl. flerbrukshall. Hvorfor blir det så dyrt?  

7. Skolen skulle trekkes bakover, men ikke mer enn den gamle skolen?  Hvilket uteareal kan bli 

igjen?  

8. Hvordan løser vi skoledrift under byggeperioden? 

9. Har vi tenkt på hvor SFO skal være? I begge alternativene har vi i en avstigningssone ved 

rundkjøringen. Vil SFO være i nærheten av hovedinngangen, muligheter for 

korttidsparkering?  

10. Forpliktelsen, hvor sterk er den i forhold til bygging, i og med at halvparten er bevilget av 

kommunestyret? 

11. Tilskuddsordningene er på 15,6 millioner kr pluss tippemidler. Verdt å søke. Søk midler fra 

tippemidlene på rundt 4 millioner kroner. an å søke om midler for prosjekter som for 

eksempel klatrevegg. 

12. Ingen aktivitetshall i Senja kommune i dag, som tar 600 deltakere. Flerbrukshallen er viktig. 

Blant annet for å tiltrekke seg større arrangementer. 

13. Økonomi: Vi bør ikke snu kona når det gjelder barn og unge. Barneskolen er en investering 

50 år fram i tid. Man må ta seg råd til å bruke penger på framtida. Alle politikere kan ikke gå 

på kompromiss med barna. Flerbrukshall for 450 elever og omland, vil lønne seg. 

14. Trafikk: Ikke god trafikal løsning i dag. En barnehage, barneskole og ungdomsskole klint inn 

mot veien. Trafikkbelastningen som kan komme, er ikke bra. Tenk sikkerhet, trygghet og 

trivsel. Ha en veiløsning og p-plassløsning, som ikke leder all trafikk opp til skolene. Skal vi 

bygge en større hall, må vi utnytte kort avstand fra hall og marka. Bruksmåten gjør at vi 

utnytter plassen optimalt. I dag må du over p-plassen for å komme til marka.  

15. Se på trafikale løsninger og plassering. Parkeringshus under bygget? 

16. Har vi råd til å la være. 

17. Gjør adkomsten bedre.  

18. Oslofjord Adventure-senter, idrettsanlegg og løsning for å bygge flerbrukshall. Det er ingen 

biler fordi p-anlegget er nede i bakken. Fotballbane, trampolinepark og løsningene innvendig 

er tilrettelagt for bruk hele døgnet. Se gjerne på disse løsningene, hvor de har tatt bort 

trafikken fra barnas arealer.  

19. Det er foreldrene som er problemet, fordi de skal kjøre helt til døra.  



20. Privatbiler brukes for å komme til og fra, vi har ikke buss og trikk på ettermiddagen. Vi 

trenger med andre ord bilen.  

21. Bra med mer grøntareal, 100-meterskogen og grillhytta i dag, er mye brukt – vi må dra nytte 

av naturen, og unngå å bli innebygd  

22. Hvordan blir det med skoleskyss?   

23. Blir det mange flotte tegninger og deretter kutt på romløsning? Start med å tenke løsning for 

å jobbe fram den beste planen, i stedet for kompromisser.  

24. Beholder vi dagens p-plass, for den er for liten? P-plassen er fylt opp nå, bare av folkemøtet.  

25. Håper ikke at debatten blir at politikeren henger seg opp i detaljer, men går inn i debatten 

med et større perspektiv.  

26. Idrettsareal: Innspill fra Idrett og kultur, Idrettsrådet, og andre kloke hoder etc. er viktig å få 

med.  

27. Hvordan skal det driftes når det er skoleferie? 
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